ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ:……………………………………..

	
Προσέχουμε να μη χρησιμοποιούμε την αύξηση στην Προστακτική.
Για να δούμε το ρήμα αναβάλλω, που στον Αόριστο κάνει αν-έ-βαλα.
Έτσι, ενώ στον αόριστο της Οριστικής λέμε  « Ο Βασίλης αν(έ)βαλε την εκδήλωση» στον Αόριστο της Προστακτικής θα πούμε « Βασίλη, σε παρακαλώ, αν(ά)βαλε την εκδρομή».



Γράψε και εσύ τον Αόριστο της Οριστικής, της Υποτακτικής και της Προστακτικής στα παρακάτω ρήματα :

ΟΡΙΣΤΙΚΗ					ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ	   ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ

	ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ
	ΑΟΡΙΣΤΟΣ   
	ΑΟΡΙΣΤΟΣ
	ΑΟΡΙΣΤΟΣ

	
Αντιγράφεις
	
Αντ-έ-γραψες
	
Να αντιγράψεις
	
Αντ-ί -γραψε

	
Αναλύεις
	

	
	

	
Αποσπάς
	
Απ-έ-σπασες
	
	
Απ-ό-σπασε

	
Επαναλαμβάνεις
	
	
	

	
Καταγράφεις 
	
Κατ-έ-γραψες
	
	

	
Επιστρέφεις
	
	
	

	
Διατάζεις
	
	
	

	
Αναβάλλεις
	
Αν-έ-βαλες
	
	

	
Μετατρέπεις
	
	
	


	
ΠΡΟΣΟΧΗ ΣΤΗΝ ΟΡΘΟΓΡΑΦΙΑ !

	Η κατάληξη –ήστε στην προστακτική του Αορίστου για τα Ρήματα της Β΄Συζυγίας γράφονται με _η
π.χ  αγαπώ,  αγαπήστε—μιλώ, μιλήστε
Ενώ στα ρήματα σε -ίζω η προστακτική του Αορίστου κάνει σε –ίστε , τα –ύζω σε –ύστε, κ.τ.λ




